

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT & PROJECTS Date: 06-05-2026 10:18:01 AM Subject: The increase in the companys share price	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: AM 10:18:01 2026-05-06 الموضوع: ارتفاع سعر سهم الشركة
With reference to your letter No. 3/4/01528/26 dated May 5, 2026, regarding the increase in our company's share price during the period from April 22, 2026, to May 3, 2026. We would like to inform you that there are no undisclosed material information, significant events, decisions, or strategic developments. We believe that the recent price movement is solely attributed to market supply and demand	السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين تحية طيبة وبعد ,, بالإشارة الى خطابكم رقم 26/01528/4/3 تاريخ 2026/5/5 بخصوص ارتفاع سهم شركتنا خلال الفترة 2026/4/22 ولغاية 2026/5/3 . نود إعلامكم بأنه لا يوجد أي بيانات أو أمور جوهريّة أو أحداث هامة أو قرارات أو توجهات ويعود ذلك للعرض والطلب .
06-05-2026	06-05-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour